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1. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH – Ministarstvu prometa i komunikacija BiH – 

„Dostavljanje informacije Parlamentarnoj skupštini BiH o trenutnom stanju u realizaciji 

projekta digitalizacije u BiH, preprekama i perspektivama u kontekstu identičnog procesa 

kako u EU, tako i u zemljama okruženja, s dinamikom i rokovima.“ 

2. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH – „Predlažem hitnu izradu i usvajanje novih 

pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta za Graničnu policiju i Državnu agenciju za 

istrage i zaštitu - SIPA-u, usklađenih kako sa Zakonom o zaštiti tajnih podataka, tako i s 

obavezama koje proističu iz Sporazuma o sigurnosti informacija između BiH i NATO-a, te 

Sporazuma o sigurnosnim procedurama između BiH i EU.“ 

3. Pitanje postavljeno Agenciji za osiguranje u BiH, Agenciji za nadzor osiguranja 

Federacije BiH i Agenciji za osiguranje Republike Srpske – „Svjedoci smo velikih teškoća 

s kojima se susreću građani pri naplati štete od pojedinih osiguravajućih društava. Imate li 

spoznaje o ovom problemu, te što planirate preduzeti kako bi se on riješio?“ 

4. Pitanje postavljeno Kolegiju Predstavničkog doma – „Iz materijala koje smo dobili uz 14. 

tačku dnevnog reda vidljivo je da je Predstavnički dom, nakon što je primio tekst 

informacije Pravobranilaštva samo na hrvatskom jeziku, zatražio od podnosioca njegovo 

dostavljanje i na preostala dva jezika. Da bi ovo traženje, koje je za svaku pohvalu, takvo i 

ostalo, potrebno je samo da me informirate da li je ono principijelno, odnosno da li ste  

slične molbe upućivali i u svim drugim sličnim slučajevima?“ 

 


